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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка автоматизированной системы двухуровневой оптимизации оценки качества продукции приборостроения».  Данная работа посвящена разработке автоматизированной системы двухуровневой оптимизации оценки качества. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Построение модели двухуровневой оптимизации оценки качества продукции приборостроения. 2.	Выбор алгоритма решения задачи двухуровневой оптимизации. 3.	Выбор языка программирования и библиотек. 4.	Реализация автоматизированной системы двухуровневой оптимиза-ции оценки качества продукции приборостроения. В результате выполнения выпускной квалификационной работы была сформулирована задача двухуровневой оптимизации оценки качества приборостроения, определена модель задачи, выбран алгоритм k-лучшего для решения задачи двухуровневой оптимизации. Были выбраны язык программирования Python, а также его библиотек для решения поставленной задачи. Таким образом была реализована автоматизированная система двухуровневой оптимизации оценки качества продукции приборостроения. Система имеет перспективы модернизации с целью повышения скорости решения.
        

        
          The theme of the final qualification work: "Development of an automated system for two-level optimization of the assessment of the quality of instrumentation products."  This work is devoted to the development of an automated system for two-level optimization of quality assessment. Tasks that were solved in the course of the study: 1.	Formulation of the problem of two-level optimization of the assessment of the quality of instrumentation products. 2.	Choice of algorithm for solving the problem of two-level optimization. 3.	Choice of programming language and libraries. 4.	Implementation of an automated system for two-level optimization of the quality assessment of instrumentation products. As a result of the final qualification work, the problem of two-level optimization of the quality assessment of instrumentation was formulated, the model of the problem was determined, and the k-best algorithm was chosen for solving the problem of two-level optimization. The programming language Python and its libraries were chosen to solve the task, and an automated system for two-level optimization of quality assessment was directly implemented. Thus, an automated two-level optimization system for assessing the quality of instrumentation products was implemented. The system has prospects for modernization in order to increase the speed of the solution.
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